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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
13/09/2022 20:00h – TEAMS  

 
 

Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Paul Lagae, Johan Van Riet 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Dominique Reterre, Pascal Schmets, Denis Van Bever 
 
  

 
1. Reglement stijgen/ dalen 

 
1.0 Het competitiereglement stipuleert in punt 5.1.§1 

dat een definitieve regeling stijgen/dalen voor de 
aanvang van het seizoen gepubliceerd wordt.   

1.1 De MNC heeft een voorstel ingediend waarbij de 
kampioen van NAT1H (competitie 2022-2023) 
stijgt naar de LIGH en de laatste (negende) van 
de LIGH het in een barrage opneemt tegen de 
tweede van NAT1H. Het seizoen 2023-2024 gaat 
zo van start met 10 ploegen.  

1.2 De LIGH blijft ijveren voor meer stabiliteit voor het 
professionele volley en deed een tegenvoorstel 
waarbij de negende sowieso in de LIGH blijft, met 
als hoofdargument dat indien de 9de 
gerangschikte moet wachten tot na het spelen van 
barragewedstrijden, deze ploeg zich in een 
nadelige positie bevindt. Bijkomend stelt de LIGH 
dat indien de 2de gerangschikte in 1ste Nationale 
eventuele barragewedstrijden zou winnen, en  
geen licentie haalt voor LIGH, zijn we opnieuw 
naar af. De 9de gerangschikte in LIGH zou dan 
dienen te dalen naar 1ste Nationale. En LIGH zou 
in het beste geval opnieuw met 9 ploegen 
uitkomen. 

1.3 Volley Vlaanderen bepleit het voorstel met de 
organisatie van barrages, omdat deze zin en 
spanning geven aan de Play-Downs.  Het idee 
van de LIGH om spanning in de Play-Down te 
brengen door er een mogelijk CEV-ticket aan te 
verbinden is tegennatuurlijk. 

1.4 Na een uitgebreide discussie wordt het voorstel 
‘MNC’ ter stemming voorgelegd, en met 4 
stemmen voor, 3 stemmen tegen en 1 
onthouding goedgekeurd. 
 

2.0 Medical Joker 
 
2.1. Verwijzend naar de beslissingen van Volley 

Belgium van 18/08 bekrachtigt de Raad van 
Bestuur nogmaals dat het systeem van ‘Medical 
Jokers’ afgeschaft is. 

 
 
 

 
1. Règlement monter / descendre 
 
1.0  Le règlement de la compétition stipule au 

paragraphe 5.1.§1 qu'une règle finale de montée / 
descente sera publiée avant le début de la saison.   

1.1. La MNC a soumis une proposition selon 
laquelle le champion de la NAT1H (ligue 2022-
2023) monte à la LIGH et le dernier (neuvième) 
de la LIGH affronte le deuxième de la NAT1H 
dans un barrage. La saison 2023-2024 
commence donc avec 10 équipes.  

1.2. Dans le souci de plus de stabilité pour le volleyball 
professionnel, la LIGH continue de faire pression 
et a fait une contre-proposition selon laquelle le 
9ème resterait de toute façon en LIGH, l'argument 
principal étant que si le 9ème doit attendre jusqu'à 
ce qu'il ait joué des matchs de barrage, cette 
équipe est désavantagée. En outre, la LIGH fait 
valoir que si le 2e classé en NAT1H devait 
remporter un match de barrage et ne parvenait pas 
à obtenir une licence pour la LIGH, nous serions 
de retour à la case départ. Le 9ème rang en LIGH 
devrait alors descendre à NAT1H. Et au mieux, la 
LIGH sortirait à nouveau avec 9 équipes. 
 

1.3  Volley Vlaanderen défend la proposition avec 
l'organisation de barrages, car ceux-ci donnent 
du sens et amènent de la passion aux Play-
Downs.  L'idée de la LIGH d'ajouter cette 
passion au Play-Down en y attachant un 
éventuel ticket CEV est contre nature. 

1.4. Après une longue discussion, la proposition 
"MNC" est mise au vote et est approuvée par 4 
voix pour, 3 contre et 1 abstention. 

 
 
2.0 Medical Joker 
 
2.1. Se référant aux décisions de Volley Belgium du 

18/08, le conseil d'administration réaffirme que le 
système des "Medical Jokers" est aboli. 
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3.0 CEV  EK 2023 W 
 

Jean-Paul bevestigt dat Volley Vlaanderen voluit 
gaat voor de organisatie van dit kampioenschap. 
Guy kan met deze mare de op handen zijnde  
ontmoeting met de heer Boricic tegemoet zien.  
 
Volley Belgium zal de organisatie van het EK 
delegeren aan Volley Vlaanderen.  
 

4.0 FIVB regel over opwarming in wedstrijduitrusting 
 
 

Jean Paul merkt op dat deze regel, die tijdens de 
NSC-vergadering te Elewijt ter sprake kwam, nog 
niet gecommuniceerd werd naar de clubs. De 
regel dient met een zeker pragmatisme 
toegepast te worden. Claude zal hierover met 
Arturo overleggen. 
 

5.0 Peter Van Speybroek : wedstrijdcommissaris 
 

Vermits Peter Van Speybroeck recent lid werd 
van de RvB VV draagt Volley Vlaanderen hem 
voor als wedstrijdcommissaris VB.  Guy zal dit 
doorgeven aan Arturo. Op vraag van Denis zal 
Guy tevens aan Guido Notaerts vragen om de 
handleiding voor commissarissen te actualiseren. 
 

6.0 Integratie VolleyAdmin & Fedinside 
 

Omdat de integratie van de twee systemen grote 
praktische problemen stelt, denkt MNC nu meer 
aan de ontwikkeling van een volledig tweetalige 
VolleyAdmin3.  
 
Enkel fysieke meeting met Kevin en Laurent zijn 
hoogst wenselijk, inclusief vertalers uit de 
vleugels.  
 

7.0 Internationale BVB 
 
Guy organiseert een meeting met Koen om de 
taakverdelingen ivm internationale BVB te 
bespreken. 
 

Volgende vergadering  
 
Volgende RvB : donderdag 29/09 om 19:30u,  EVC 

 
3.0 CEV CHE 2023 Dames 
 

Jean-Paul confirme que Volley Vlaanderen  met 
le paquet sur l'organisation de ce championnat. 
Guy peut assurer M. Boricic de cette bonne 
nouvelle lors de leur rencontre imminente.  

 
Volley Belgium déléguera l'organisation du 
championnat d'Europe à Volley Vlaanderen.  

 
4.0 Règle de la FIVB sur l'échauffement dans 

l'équipement de match 
 

Jean Paul note que cette règle, qui a été 
soulevée lors de la réunion du CNA à Elewijt, n'a 
pas encore été communiquée aux clubs. La 
règle doit être appliquée avec un certain 
pragmatisme. Claude va en discuter avec Arturo. 

 
5.0 Peter Van Speybroek : commissaire de match 
 

Peter Van Speybroeck étant récemment devenu 
membre du conseil d'administration de VV, cet 
aile le nomme commissaire de match VB.  Guy 
transmettra cette information à Arturo. A la 
demande de Denis, Guy demandera également 
à Guido Notaerts de mettre à jour le manuel des 
commissaires. 

 
6.0 Intégration VolleyAdmin & Fedinside 
 

L'intégration des deux systèmes posant des 
problèmes pratiques majeurs, la MNC réfléchit 
désormais davantage au développement d'un 
VolleyAdmin3 entièrement bilingue.  

 
Une rencontre physique avec Kevin et Laurent 
est hautement souhaitable, y compris avec des 
traducteurs des ailes.  

 
7.0 Beach volley international 
 

Guy organisera une réunion avec Koen pour 
discuter de la répartition des tâches concernant 
le Beach volley international. 

 
Prochaine réunion 
 

Le prochain CA : jeudi 29/09 à 19h30 à l’EVC 

Verslag  & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


